
Bytové družstvo Braník Podolí
Dvorecká 789/28
147 00 Praha 4
                                                                    V Praze, dne 5. října 2019

V ě c :  Příjem TV-signálu ve formátu DVB-T2 ze společné antény  
        (STA)

Vážení,

jak jistě všichni víte z veřejných mediálních zdrojů a jak jsme Vás informovali na 
letošní jarní členské schůzi našeho BD,  dojde v Praze ke dni 27. listopadu t.r. ke 
změně formátu příjmu TV-signálu, a to na formát DVB-T2. Přechod na DVB-T2 by 
s sebou měl přinést vyšší kvalitu příjmu a umožní i větší nabídku kanálů, kdy se 
zvýšená kapacita rozloží buď mezi větší počet stanic, nebo více kanálů s navýšeným
rozlišením. 

V naší společné anténě bude dne 5. listopadu 2019 vyměněný hlavní přijímač, 
který bude přijímat digitální vysílání ze všech 4 multiplexů a vysílat ho do sítě STA. 
Analogové vysílání bude ukončeno, programy SAT budou vysílány zatím 
v nezměněné podobě. 
Upozorňujeme družstevníky, že pro další příjem TV-signálu ze společné 

televizní antény po   5. listopadu     2019   je bezpodmínečně nutné, připravit se  
na novou situaci!! 

Individuálně mohou nastat následující varianty:

1 /Družstevník již má moderní TV přijímač vybavený přijímačem DVB-T2. 
Ten tedy pouze po výměně technologie přeladí /naladí TV.                                          

2/ Družstevník nemá TV s přijímačem DVB-T2, ale televizor je kvalitní a má ještě 
dlouhou dobu životnosti před sebou. Je nutné zakoupení Set Top Boxu v kvalitě, 
odpovídající tomu, co ten který uživatel od televizoru požaduje!! Tento s TV spojit a 
dle návodu naladit.  
                                                                                                               
3/ Družstevník nemá TV s přijímačem DVB-T2 a televizor je již zastaralý. Situace lze 
využít k nákupu nového TV přijímače s vybavením pro systém DVB-T2 s kodekem 
HEVC (s kódováním H.265). TV také mají označení ČRa garantuje.                            

4/ Družstevník využívá kabelovou TV (např. O2, UPC atd.) a to se pak o změnu 
systému nemusí zajímat, pro něj se nic nemění.

O způsobu naladění apod. bude v každém domě vyvěšen včas návod, jak 
postupovat!

Podáváme Vám tuto přislíbenou informaci a zůstáváme k dispozici pro případné 
dotazy apod.

Za Bytové družstvo Braník-Podolí  Mgr. Ant. Husák, místopředseda představenstva   


